
Sprawozdanie  Prezesa OSP w Kruszwicy za 2012r. 
 

W  dziejach  115 letniej  historii  Naszej  OSP  2012r. był  to  kolejny  rok  wzmożonej  

i  bardzo  intensywnej  działalności.  Ta  działalności  była  i  jest  możliwa  przede  

wszystkim  dzięki  Wam,  poszczególnym  członkom.  Na  wielkie  słowa  uznania  zasługują 

strażacy,  którzy  bezpośrednio  uczestniczą w  działaniach  ratowniczo- gaśniczych,  to  oni  

swą  ofiarnością  i  zaangażowaniem  niejednokrotnie  z  narażeniem  swojego  zdrowia,  a  

nawet  życia  z  bardzo  dużym  wkładem  w  społeczną  pracę  kreują  nasz  wizerunek.  W  

bardzo  wielu  akcjach  mogłem  osobiście  ich  obserwować  i wiem,  że  na  nich  zawsze  

można  liczyć. 

W  toku  codziennej  służby  istnieje  konieczność  wykonywania  szeregu  wielu  prac  

administracyjno- biurowych,  a  dodatkowo  skatalogowania  wszystkich  działań,  ćwiczeń,  

szkoleń  i  znaczących  wydarzeń  i  tą  właśnie  mozolną,  a  zarazem  ciężką  pracę  od  lat  w  

sposób  perfekcyjny  wykonuje  dh Musiałowski  Mieczysław, który  zasługuje  na  wielkie  

wyróżnienie.  Również  sprawy  związane  ze  szkoleniem  tych,  co  najmłodszych  adeptów  

pożarnictwa  i  trochę  starszej  grupy  kobiet,  pomimo  wielu  obowiązków  zawodowych  i  

osobistych  z  dużym  poświęceniem  wykonuje  dh Dagmara  Matyjasik.  Również  

członkowie  MDP,  kobiety  i mężczyźni  z  Drużyny  pożarniczej  dzisiaj  tu  do  nich  kieruję  

słowa  podziękowania  za  tą  działalność  w  2012roku.  Mamy  tego  świadomość,  ze  ta  

Nasza  działalność  jest  możliwa  dzięki  zrozumieniu  naszych  potrzeb,  popartym  

odpowiednim  nakładem  finansowym,  które  otrzymujemy  od  władz  Naszego samorządu 

(obecnego tu  Pana Burmistrza  i  Przewodniczącego)  i  nie tylko  szczebla  gminnego,  ale  

dzięki  wielkiej  życzliwości,  którą od  wielu lat  otrzymujemy  od  W-ce marszałka  

Województwa  Pana  Dariusza  Kurzawy  za  to  w  Waszym  imieniu  bardzo  im  dziękuję.  

Nie  sposób  teraz  wymienić  wszystkich  ludzi  dobrej  woli,  instytucję,  zakłady,  które  

nam  pomagają  i  wspierają,  takim  przykładem  jest  dzisiejsza obecność  naszych  

przyjaciół  i  pozwólcie,  że  kolejny  raz  tym  obecnym  i  nieobecnym  bardzo  podziękuję.  

OSP  w  Kruszwicy  jest  dziś  jedna  z  najlepiej  wyposażonych  jednostek,  każdy  

pozyskany  sprzęt  nie  jest  dla  straży,  lecz  pomaga  strażakowi  w  jego  pracy,  a  przede  

wszystkim  służy  społeczeństwu  i  niech  tylko  raz  sprawi  się  w  działaniach  to  spełni  

swoją  rolę  w  100 %. 

  Drugiej  strony  to  wszystko,  co  otrzymujemy  staramy  się  przełożyć  na  gwarancję  

skutecznych  działań. 

Trudno  nam  samym  ocenić  naszą  codzienną  działalność.  Osobiście  bardzo  cieszyły  

mnie  słowa,  które  powtórzył  mi  jeden  ze  studentów  Wydziału  Bezpieczeństwa  

Narodowego,  Uniwersytetu  Mikołaja  Kopernika  w  Toruniu,  w  których  to  wykładowca  

przeprowadzając  analizę  zabezpieczenia  i  działalności  jednostek  OSP  województwa  kuj- 

pomorskiego  stwierdził,  „że  najlepsza  skutecznie  działającą  i  zorganizowaną  jednostką  

w  naszym  województwie  jest  OSP  w  Kruszwicy” 

Cieszy  to  w  szczególności,  że  jest  to  bardzo  obiektywny  swojego  rodzaju  zewnętrzny  

audyt,  a  zarazem  dla  Nas  duże  wyróżnienia, które  zostało  przedstawione  na  tak  

renomowanej  uczelni, na  które  Wy  tu  Wszyscy  zgromadzeni  w  pełni  zapracowaliście  i  

zasłużyliście.   

Na  zakończenie  po  raz  kolejny  powtórzę,  ze  jako prezes  OSP  w  Kruszwicy  jestem  z  

Was  dumny  i  bardzo  się  cieszę,  że  mogę  z  Wami  pracować,  w  imię  najwyższych  

wartości,  na  rzecz  całej  Kruszwickiej  Społeczności. 
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